
សេចក្តីប្េអំពតលទ្កកម Procurement Announcement（采购公告）

គសីរោលទ្កកម
Procurement Project

采购项目

គសីរោងថែាំំយំ្ពនសេេេីរបសម្ាំបាឆ របេសីករកមហ៊ំនយីយដសរូ ផរ ឡូសរ ររសេាំ្ា
2026 Special Vehicle Maintenance Project of Hydro Power Lower Sesan 2 Co.,Ltd.

桑河二级水电有限公司 2026年车辆专项维护项目

ខ្លការ
Purchasing Content

采购内容

តករយយៈីកដូ្រកកសងេ្ោរបេសីករកមហ៊ំ នយីយដសរូ ផរ ឡូសរ ររសេាំ្ា ៈីកដូវឱសយធរ្រងកក៊ំែោំក្៊ោែោំសីទាំរថយំ្ Toyota Hiace ំនោរថយំ្ីករោ
យំកណ្ល រ៉ក Hyundai រកួបញូ្លែោំ្រកាសប្ំ ្របនទេស៊ៈកញ្កស ្រងកលកមីបពផំ ្សទអតកំ ្រសយគផររោក៊្ោកំងំនោ្របសោសរំេកម្ពភ៉ព

សពលថយរថយំ្តលត ងយលបំសពាវឱកំំូូៈីកដូ្រសយធរយំសើរ រណ្ូូមល យត
To meet the practical needs of Hydro Power Lower Sesan 2 Co.,Ltd.., Toyota Sea Lion vehicles and Hyundai minivans underwent

comprehensive exterior and interior upgrades. The modifications included full vehicle repainting, full window tinting, optimized seating
systems, interior refreshes, and the installation of visual reversing radar, all designed to enhance long-distance commuting efficiency.
根据桑河二级水电有限公司实际需要，对丰田海狮车、现代中巴车外观和内饰进行改造，包括全车喷漆、全车贴玻璃膜、座椅系统优化、

内饰更新、增加可视化倒车雷达等，以满足长途通勤需求。

ៈីកដូ្រលក្ើយេកមៈ្ន
អ្កណផៈសណផោស
Supplier

Requirements
供应商资格要求

ំតៈនប៊គផលាំេមីគេរកភឯឱ ឬអោផ្រសណផោសទងៈងយលកំច៊នបញះ តីេបចសបសក្៊ោីពនភកណចីកកកះ៊ក រំេកៈម្ពក្៊ោ្រទទួលខ៊េីៈដូ
សពយរកភឯឱំូូបំើ៊លរយរបមសូើត េនទ្នក្៊ោ្រច៊នកនច្េំ្សពយរកភឯឱ ត

An independent enterprise legal person or other organization legally registered in the Kingdom of Cambodia has the capacity to
independently bear civil liabilities, the right to enter into a contract independently.

柬埔寨王国合法注册的独立企业法人或其他组织，具有独立承担民事责任能力，具有独立订立合同的权利。

្រទទួលរការលទ្ក
កម

Acquisition of
procurement
documents

采购文件的获取

អ្កណផៈសណផោសងយលរំចំណបសអរកមើម អចសណចរ លនខនៈសណទរេនទ្(េីរបសអ្កៈំណោីករកមហ៊ំកនំ ីៈដូកំៈីកដូ) បផើ្ក៉ៈោស អៈ្េសញ ើបផើ្ ឬលនខនៈឆ្ោ
ងយំ(រការ PDF) សលខទំនកសទំំោ ំនោអេយពរ ំារសអឡនចីៈដ នំច សណចរសៅ្ំសអ៊តងកល 1735668965@qq.com វឱកំក៊ំាថលទត ាប ងខកកភ ម្ំ
ាបាឆ សរ៉ោ១៧:00 (សរ៉ោសៅកកះ៊ក)សយរកមតច៊នស ម្ នត បនទ បសពតីៈតៈពន នំៈឱីៈលកីៈដូរចួភលស រការលទ្កកមំលោីៈដូកំសណចរសៅ្ំសអ្កងយលកំច៊នស ម្ ន
តករយយារសអឡនចីៈដំនចត
ៈំើរ ះ្ បសេីរបសគីកដលនខនៈសណទរេនទ្េ https://www.kdocs.cn/l/chsGrJXcjFSz

Interested suppliers may submit their applications by 17:00 on January 20,2026 (Cambodian Time, same below) to the designated
1735668965@qq.com. Required documents include: a copy of the power of attorney (not required if the legal representative is present),
business license, scanned copy of the applicant's ID card or passport (PDF format), contact phone number, and email address. After
review by the purchaser, procurement documents will be sent to the applicant's email address.
Download link for the power of attorney template: https://www.kdocs.cn/l/chsGrJXcjFSz
有意向的供应商可在截止时间前:2026年 1月 20日 17时 00分止（柬埔寨时间，下同），将授权委托书复印件（法定代表人参加可不提

供）、企业营业执照、报名人身份证或护照的扫描文件（PDF文件）、联系电话、电子邮箱地址发送至 1735668965@qq.com登记报名，

经采购人审核通过后将采购文件发送至报名人的电子邮箱。

授权委托书模板下载链接：https://www.kdocs.cn/l/chsGrJXcjFSz

្រពកសរការ
Submission of the

response documents
响应文件的递交

1. ាថលណ៊ៈកំើៈសេីរបស្ រពកសរការីៈលកាថលទត ា៣ ងខកកភ ម្ំ ាបាឆ សូលសរ៉ោ ៩:00ីពលកត សពលសូលសបរករការសយាាថ្យូចគ្សៅំលោាថលណ៊
ៈកំើៈសាំ្រពកសរការត
ា. ទតតោំសបរករកាសយាាថ្េ ប ទំបស១ឆប៨ អគរ The Fortune C7 អូកពំ្េ៊តយត ភឯជ តំន្សំពា ីបសទេកកះ៊កត
៣.ករើត យឺៈា៉ូក៊្ោ្រពកសរការ ឬរការកនំ រំលក្ើយេកមៈ្នីគបសី គំស ំលោកនំ ីៈដូកំទទួលយកសឡរយត

1. Deadline for submission of response documents: 9:00 on January 23,2026; opening time of response documents: the same as the
deadline for submission.
2. Place to open the response document: 1608, Fortune Building, C7 Building, Olympia City, Phnom Penh, Cambodia.
3. Late response documents that are not received or do not meet the requirements will not be accepted.
1.响应文件递交截止时间：2026年 1月 23日 9时 00分；响应文件开启时间：同递交截止时间。

2.响应文件开启地点：柬埔寨金边市奥林匹亚城 C7栋财富大厦 1608。
3.逾期未收到或不符合规定的响应文件将不予受理。

សលខទំនកសទំំោ
Contact/联系方式

Tel:098433511/068275478 E-mail：1735668965@qq.com

mailto:hydropss@outlook.com

